
Tijdens de gemeenteraad van februari 
riep N-VA Zandhoven het CD&V-
gemeentebestuur op om een krachtig 
sociaal woonbeleid op poten te zetten, 
zodat de meest kwetsbare inwoners 
van Zandhoven goed en betaalbaar 
kunnen wonen. Uit de recente twee-
jaarlijkse evaluatie van Wonen-Vlaan-
deren blijkt dat Zandhoven radicaal 
gebuisd is.

Vlaanderen wil het sociaal woonaan-
bod versneld uitbreiden en geografisch 
spreiden. Bedoeling is dat elke gemeente 
in Vlaanderen inspanningen levert om 
voldoende sociaal woonaanbod te heb-
ben, zodat een gezonde mix van wonen 
ontstaat. Er wordt niet enkel rekening 
gehouden met het actuele aanbod, 
maar ook met het geplande sociaal 
woonaanbod en met het groeiritme in 
heel Vlaanderen. 

Zandhoven krijgt slecht rapport

Elke gemeente kreeg daarom een doel-
stelling opgelegd. Binnen een voorop-
gestelde termijn moet de gemeente een 
aantal bijkomende sociale huurwoningen 
realiseren. Om dat te controleren voert 
Wonen-Vlaanderen tweejaarlijks een 
voortgangstoets uit, die nagaat welke 
inspanningen elke gemeente levert om 
de opgelegde doelstellingen te halen. 
Slechts dertien gemeenten in heel 
Vlaanderen leveren volgens dat rapport 
onvoldoende inspanningen om tot een 
sterk sociaal woonbeleid te komen. Ook 
Zandhoven kreeg een gebuisd rapport. 
De gemeente kreeg nog de kans om een 
verbeterplan op te maken, maar dat 

plan bevestigde dat Zandhoven onvol-
doende inspanningen levert om tot een 
sterk sociaal woonbeleid te komen.

Oproep voor krachtig sociaal woonbeleid

N-VA Zandhoven deed tijdens de 
gemeenteraad van februari een oproep 
aan het CD&V-gemeentebestuur om een 
krachtig sociaal woonbeleid op poten 
te zetten, zodat onze meest kwetsbare 
inwoners goed en betaalbaar kunnen 
wonen. “Voor de N-VA is het belangrijk 
dat iedere inwoner in onze gemeente kan 
beschikken over een degelijke en aange-
paste woning, in een gezonde woon-
omgeving, tegen een betaalbare prijs 

én met woonzekerheid”, zegt Joris 
Peeraer, die de N-VA vertegenwoordigt 
in het bijzonder comité voor de sociale 
dienst en bij sociaal verhuurkantoor 
De Woonkans.

Jarenlange nalatigheid

De bevoegde CD&V-schepen kwam in 
zijn repliek tijdens de gemeenteraad, zelfs 
na enkele verwittigingen van de Vlaamse 
overheid, niet verder dan een engage-
mentsverklaring om beter te doen. “Dit is 
het resultaat van jarenlange nalatigheid. 
We blijven het dossier op de voet opvol-
gen in de hoop op beterschap”, besluit 
Peeraer.

“Elke Zandhovenaar moet kunnen beschikken over een degelijke en 
aangepaste woning, in een gezonde woonomgeving, tegen een betaalbare 
prijs én met woonzekerheid”, zegt N-VA’er Joris Peeraer. 
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uit tot bewegen, 

verlagen stress en 
maken mensen 

gelukkiger.”
Zuhal Demir

Al meer dan 1 miljoen nieuwe 
bomen dankzij Zuhal Demir
Bossen verbinden mensen en zijn goed voor de gezondheid. Sinds Zuhal Demir minister werd in 2019, zijn 

er in Vlaanderen al meer dan 1 miljoen nieuwe bomen geplant. Dat is op anderhalf jaar meer dan de hele 
vorige regeerperiode en goed voor 333 nieuwe bossen in heel Vlaanderen.

Maar Vlaanderen is er nog lang niet. Zuhal Demir wil het tempo nog fors opdrijven. Tegen 2023 moet 
Vlaanderen op kruissnelheid zitten. Tegen 2024 wil ze 4.000 hectare nieuw bos in Vlaanderen.
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Al 48 
nieuwe bossen 
in Antwerpen.

Wilt u ook uw 
boompje bijdragen? 

Dat kan. 
Surf naar plantjeeigenbos.be.
Daar komt u te weten hoe u 

kan helpen om Vlaanderen te 
bebossen.

Sociaal woonbeleid: 
Zandhoven bij slechtste leerlingen van de klas in Vlaanderen
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N-VA Zandhoven roept 
gemeentebestuur op om 
maximaal te investeren in 
betere fi etsinfrastructuur
Uit de � etsbarometer die de provincie Antwerpen in 2018 
liet uitvoeren, blijkt dat de � etspaden in Zandhoven in 
dramatische staat zijn. Met een gemiddelde score van 
4,9/10 is onze gemeente zelfs gebuisd. N-VA Zandhoven 
en haar jongerenafdeling Jong N-VA ijverden er het afge-
lopen jaar nog bij het CD&V-gemeentebestuur voor om 
daar dringend iets aan te doen. De Vlaamse Regering 
wil nu bijkomend bijna 300.000 euro investeren in 
� etsinfrastructuur in Zandhoven, als ook de gemeente 
inspanningen levert. Raadslid Ward Peeters pleitte er 
op de gemeenteraad van maart voor om maximaal in te 
zetten op die subsidies voor betere en veiligere � etspaden.

“Sinds de coronacrisis zijn Vlamingen versneld overgestapt 
naar de fiets. Goed voor het klimaat, voor de gezondheid en 
ook voor de economie. De evolutie richting fiets moeten we 
niet alleen vasthouden maar uitdiepen”, weet Ward Peeters, 
die zelf een fietsfanaat is.

Gemeente moet duit in het zakje doen

De Vlaamse Regering wil daarom bijkomend investeren in 
lokale fietsinfrastructuur. Per 2 euro die een lokaal bestuur 
investeert in fietsinfrastructuur, legt Vlaanderen 1 euro bij. 
In totaal maakt de regering daarvoor 150 miljoen euro vrij, 
een bedrag dat verdeeld wordt op basis van het inwoners-
aantal. “Zandhoven komt met zijn 13.071 inwoners in aan-
merking voor bijna 300.000 euro. Maar dan zal de gemeente 
ook zelf een duit in het zakje moeten doen”, zegt Peeters.

Concreet kan het daarbij gaan om de aanleg van nieuwe 
fietsinfrastructuur, maar ook om structureel onderhoud 
van of ingrijpende verbeteringen aan bestaande fietspaden.
Zandhoven kan tot eind september 2022 de subsidies 
aanvragen. De projecten moeten ten laatste op 31 december 
2025 uitgevoerd zijn.

Kans met beide handen grijpen

“Er is in Zandhoven nog veel werk aan de winkel. Denk 
maar aan de dringende noodzaak om conforme fietspaden 
aan te leggen langs de as Boudewijnlaan-Pulsebaan-Dorp-
Goormansstraat en de Liersebaan”, licht Peeters verder toe. 
“Gezien de erbarmelijke staat van heel wat fietspaden in 
onze gemeente komt deze uitgestoken hand vanuit Vlaande-
ren geen moment te vroeg. We roepen de gemeente dan ook 
op om deze kans met beide handen te grijpen en eindelijk 
werk te maken van degelijke fietspaden in onze gemeente.”

N-VA Zandhoven luistert naar u!
Massenhoven: Mats Sterkens (0498 51 58 22) en Pol Nagels (0476 32 31 14)

Viersel: Ward Peeters (0470 31 84 89) en Dieter Stulens (0485 55 96 35)

Pulle: Martine Ghielens (0473 99 31 39), Joris Peeraer (0488 14 00 78) en Oliver Vertruyen (0477 99 84 95)

Pulderbos: Conny Van den Heuvel (0477 29 85 13) en Monique Suls (0497 22 08 36)

Zandhoven: Aron Sempels (0484 31 87 59) en Peter Smets (0497 48 81 05)

  Al onze bestuursleden vindt u op www.n-va.be/zandhoven in de rubriek ‘wie is wie’. 

“Tijdens de coronacrisis hebben nog meer Zandhovenaren de fi ets 
ontdekt. Hét moment om te investeren in veilige fi etspaden”, vindt 
raadslid Ward Peeters.

zandhoven@n-va.be
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N-VA Zandhoven hoopt op 
hertekening plannen voor 
pijpleidingen
De Vlaamse Regering startte eind vorig jaar met de plannen 
voor een ondergrondse leidingstraat van de haven van 
Antwerpen tot aan de grens met Nederland (Geleen) en verder 
door tot in het Ruhrgebied. Twee van de drie mogelijke trajec-
ten lopen door Zandhoven. N-VA Zandhoven is niet tegen het 
concept van de leidingstraat, maar hoopt dat de Vlaamse over-
heid de plannen hertekent om de impact op inwoners, natuur 
en ruimte zo klein mogelijk te houden.

Voor de aanleg van de leidingstraat wordt een strook van 45 
meter breed voorzien die tot acht pijpleidingen kan bundelen. 
Dankzij de pijpleidingen zal er minder via de weg getranspor-
teerd worden, maar de leidingstraat heeft wel een grote impact 
op de omgeving. Op de hele strook mag er niet meer gebouwd 
worden en mogen er geen bomen of diep wortelende struiken 
aangeplant worden.

De leidingstraat zou ook sowieso gevolgen hebben voor Zand-
hoven, want twee van de drie voorgestelde trajecten lopen door 
ons grondgebied. De trajecten ‘Combinatie’ en ‘Zuid’ zouden 
de onteigening van liefst achttien woningen met zich meebren-
gen, vooral in de Watersportlaan in Viersel en de Kanaalstraat 
in Massenhoven. Daarnaast zal ook een deel van waardevolle 
natuurgebieden, zoals de Kleine Netevallei, geraakt worden.

Negatief advies gemeente Zandhoven

De gemeente Zandhoven bracht logischerwijs negatief advies 
uit over de plannen en nam terecht een advocaat onder de arm. 
Afdelingsvoorzitter Dieter Stulens reageert: “We erkennen dat 
de aanleg van een leidingstraat op lange termijn een duurzame 

oplossing zou kunnen zijn en veel vrachtwagens van de weg kan 
halen, maar we willen dat de impact op inwoners, natuur en 
de ruimte zo klein mogelijk gehouden wordt. We hopen dat de 
Vlaamse overheid op basis van alle bezorgdheden en negatieve 
adviezen van alle andere betrokken gemeenten haar huiswerk 
opnieuw doet om de impact op doorkruiste natuurgebieden en 
andere omgevingscriteria meer in detail te onderzoeken.”

CD&V-schepencollege valt uit de lucht

Burgemeester Luc Van Hove liet in Gazet van Antwerpen 
optekenen dat hij geërgerd is door de manier waarop dit nieuws 
tot bij onze inwoners en het schepencollege is gekomen: “Het 
getuigt van allesbehalve goed bestuur dat wij zulke belangrijke 
beslissingen uit de krant moeten vernemen”, luidde het. “Het is 
vreemd dat te moeten lezen”, reageert Stulens. 
“De Vlaamse Regering werkt al meer dan tien 
jaar aan dit dossier. Het verbaast me dus dat 
de burgemeester compleet uit de lucht valt.”

Neem deel aan onze 
moederdagactie
Vanaf zondag 1 augustus organiseert 
N-VA Zandhoven op Facebook en 
Instagram een leuke wedstrijd voor 
Moederdag. De prijs: een uitgebreide 
ontbijtmand voor twee personen. 
Vindt u dat uw moeder extra in de 
bloemetjes gezet mag worden? Volg 
dan onze Instagram- en Facebook-
pagina en laat ons weten waarom ze 
dit verdient.

Dieter Stulens 
Afdelingsvoorzitter

Twee van de drie voorgestelde trajecten lopen door Zandhoven. 

N-VA steunt Paula, die haar huis verloor 
na een woningbrand
Paula Gysels ver-
loor haar huis in de 
Veerstraat in Viersel 
na een woningbrand. 
Viersel toonde zijn 
warm hart. Ook 
N-VA Zandhoven 
steunt Paula. 

Bestuursleden Ward 
Peeters en Marijke 
Lambrechts brachten 
Paula een bezoekje 
en schonken haar 250 
euro namens het vol-
tallige partijbestuur.
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Ondersteun de Zandhovenaar digitaal via BEEGO met 
computerhulp aan huis of vanop afstand
N-VA Zandhoven stelde het gemeentebestuur voor om samen 
te werken met BEEGO. “Via dit nieuwe bedrijf helpen infor-
maticastudenten mensen aan huis of vanop afstand met alles 
wat digitaal is. Door samen te werken met BEEGO helpen 
we kwetsbare groepen en dichten we de digitale kloof die 
vele ouderen vaak ondervinden. In deze tijden waarin papier 
steeds vaker wordt geruild voor een digitaal alternatief, is 
dat allesbehalve een overbodige luxe”, stelt fractievoorzitter 
Monique Suls. 

De seniorenraad en de bibliotheek leverden al veel inspannin-
gen om iedereen wegwijs te maken in de digitale maatschappij. 
Toch worden nog veel mensen niet bereikt. BEEGO brengt 
getrainde informaticastudenten in contact met mensen voor 
wie de overstap naar een online samenleving wat moeilijker 
loopt. De start-up beschikt bovendien over een uitgebreid aan-
bod voor lokale besturen. “Zo kunnen gemeenten digicheques 
verkopen tegen een gunstig tarief. Die kunnen dan gebruikt 
worden als betaalmiddel voor de diensten van BEEGO. Zo 
wordt het gemeentelijke zorgbudget ingezet voor de juiste 
doelgroepen”, aldus Suls.

Zelf organiseren? Moeilijk beheersbaar

Helaas stemde het gemeentebestuur het voorstel weg. De 
betrokken schepen zou deze service liever in eigen beheer 

organiseren. “Dit beantwoordt jammer genoeg niet aan onze 
verwachtingen”, zegt Suls. “BEEGO biedt een oplossing op 
maat voor elke gemeente en kan binnen de maand starten. Het 
heeft zijn nut al bewezen in tal van omliggende gemeenten. 
Zelf een gelijkaardig systeem ontwikkelen lijkt ons moeilijk 
beheersbaar. Je moet je als gemeente focussen op je kerntaken. 
Het organiseren van een IT-dienst besteed je beter uit aan een 
gespecialiseerd bedrijf. Een gemiste kans.”

N-VA Zandhoven wil openbare computerruimte om 
Zandhovenaren te helpen met digitaal onderwijs
N-VA Zandhoven stelde op de gemeenteraad voor dat de gemeente zou samenwerken met Digidak. Een Digidak (‘digitaal dak’) 
is een plek die vrij toegankelijk is en waar je gratis en onder begeleiding gebruik kan maken van computers, printer, scanner 
en internet. 

De huidige gezondheidscrisis 
maakt opnieuw duidelijk dat de 
digitale kloof nog steeds aan-
wezig is in onze samenleving. 
Niet iedereen beschikt over een 
internetverbinding, computer of 
de nodige digitale skills om mee 
te kunnen stappen in de digitale 
omwenteling. Daarom stelde de 
N-VA voor om een Digidak op te 
richten in onze gemeente. Daar 
staan computers die iedereen 
gratis kan gebruiken. Er worden 
ook initiaties gegeven in kleine 
groepjes. 

Flexibiliteit 

Heel wat omliggende gemeenten 
in onze provincie hebben inmid-

dels een Digidak-locatie, zoals 
Wijnegem, Schilde, Zoersel en 
Vorselaar. Het Zandhovense 
gemeentebestuur is er jammer 
genoeg niet voor te vinden. Het 
gemeentebestuur opteert ervoor 
om (opnieuw) sporadische work-
shops te organiseren. Gemeente-
raadslid Marijke Lambrechts 
reageert ontgoocheld: “Het 
organiseren van sporadische 
workshops vult de noden die er 
vandaag zijn in onze gemeente 
niet in. Een Digidak zou heel 
wat meer flexibiliteit bieden en 
inspelen op specifieke proble-
men. Door nu en dan workshops 
te organiseren kunnen we geen 
antwoord bieden op dringende 
problemen.”

 “De N-VA wil van Zandhoven een 
e-inclusieve gemeente maken”, zegt 
fractievoorzitter Monique Suls.

“In onze buurgemeenten 
bewijst Digidak zijn nut al”, 
weet gemeenteraadslid 
Marijke Lambrechts. 

www.n-va.be/zandhoven
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Burgemeester wentelt eigen falen in zwembaddossier af op oppositie
Het zwembaddossier blij�  de gemoederen bedaren. Na heel wat commotie begin dit jaar wordt sinds maart in Zoersel ook de 
bouw van een kleinschaliger project onderzocht, naast de bouw van een grootschalig zwemparadijs. Aangezien onze gemeente 
haar lot hee�  verbonden aan Zoersel en het grootschalige zwemproject niet verder kan worden onderzocht vooraleer ook de 
kleinschaligere piste in Zoersel volledig is onderzocht, ligt het dossier al een tijdje stil. Toch vond burgemeester Van Hove het 
nodig om de oppositiepartijen in Zandhoven in de pers een veeg uit de pan te geven. 

Al tien jaar lang wordt er gezocht naar een alternatief voor 
het zwembad in Pulderbos. Momenteel zit het dossier echter 
geblokkeerd. Zandhoven, dat samen met Zoersel in het project 
zit, moet eerst afwachten tot de optie van het basiszwembad 
verder uitgeklaard is in Zoersel. Pas dan kan de optie van het 
megalomane zwembadproject met Zandhoven en Zoersel als 
co-partners verderlopen.

Onterechte slachtofferrol

De burgemeester liet in de pers optekenen pessimistischer 
gestemd te zijn over de bouw van een toeristisch zwembad in 
Zandhoven en sprak van “stemmingmakerij door sommige 
politieke partijen”. Hij wentelt zich daarbij geheel onterecht in 
een slachtofferrol. Ondervoorzitter Conny Van den Heuvel 
licht toe: “De achterkamerpolitiek van CD&V in Zandhoven 
en de politieke onstabiliteit in Zoersel hebben tot deze situatie 
geleid. Het CD&V-gemeentebestuur in Zandhoven zal mogen 
hopen dat de situatie in Zoersel snel opklaart. Opmerkelijk 
daarbij is dat de CD&V-collega’s in Zoersel niet op één lijn 
zitten met burgemeester Van Hove. Ook CD&V Zoersel wil de 
kleinschalige alternatieven eerst verder onderzoeken.”

De tijd dringt

Feit is wel dat ondertussen kostbare tijd verloren gaat, want de 
huidige huurovereenkomst met Reva in Pulderbos loopt af in 

2025. “N-VA Zandhoven blijft ijveren vóór de komst van een 
nieuw zwembad in onze gemeente. Maar niet om heel Vlaan-
deren in te laten komen zwemmen, met alle verkeerschaos tot 
gevolg en al zeker niet op de kosten van de Zandhovense belas-
tingbetaler. Wij blijven voorstander van 
een kleinschaliger project dat liefst door 
zoveel mogelijk gemeenten, waaronder 
Zoersel, gedragen wordt”, besluit Van den 
Heuvel.

Structurele oplossing nodig voor zichtbaarheid gemeenteplein
Gemeenteraadslid Oliver Vertruyen vroeg het gemeentebestuur om de zichtbaarheid te verhogen voor het doorgaand auto-
verkeer op het gemeenteplein in Zandhoven. Het lage struikgewas en de bewegwijzering op de hoek van de kruising van de 
Schildebaan zorgen voor een onveilige situatie. De bevoegde schepen wou enkel het struikgewas laten snoeien, wat slechts een 
kortstondige oplossing is.

Sinds de heroriëntering van het door-
gaand verkeer in de dorpskern moet het 

doorgaand verkeer dat Zandhoven-Dorp 
uitrijdt richting de Oelegembaan/E34 een 

slalom maken via de 
Schildebaan langs 
de bushaltes van De 
Lijn. “Hoewel het 
verkeer al traag rijdt 
door de verkeers-
inrichting, zorgt de 
beperkte zichtbaar-
heid voor gevaar-
lijke last-minute 
reacties ter hoogte 
van de stelplaats 
van De Lijn. Deze 
problematiek wordt 
versterkt doordat 

de straten in een scherpe hoek op elkaar 
uitkomen”, licht Oliver Vertruyen toe.

Struikgewas en bewegwijzering 

verwijderen

De N-VA vroeg daarom aan het gemeente-
bestuur om het lage struikgewas en de 
bewegwijzering op de hoek van de krui-
sing van de Schildebaan te verwijderen, 
zodat de zichtbaarheid en veiligheid voor 
bestuurders verbeteren. “De bevoegde 
CD&V-schepen gaf aan dat het struik-
gewas enkel werd gesnoeid. Uiteraard 
is dat een kortstondige oplossing. De 
N-VA blijft pleiten voor een langetermijn-
oplossing”, besluit Vertruyen.

Dit huis-aan-huisblad is informatief 
drukwerk en wordt niet beschouwd 

als reclamedrukwerk.

“Bossen nodigen 
uit tot bewegen, 

verlagen stress en 
maken mensen 

gelukkiger.”
Zuhal Demir

Al meer dan 1 miljoen nieuwe 
bomen dankzij Zuhal Demir
Bossen verbinden mensen en zijn goed voor de gezondheid. Sinds Zuhal Demir minister werd in 2019, zijn 

er in Vlaanderen al meer dan 1 miljoen nieuwe bomen geplant. Dat is op anderhalf jaar meer dan de hele 
vorige regeerperiode en goed voor 333 nieuwe bossen in heel Vlaanderen.

Maar Vlaanderen is er nog lang niet. Zuhal Demir wil het tempo nog fors opdrijven. Tegen 2023 moet 
Vlaanderen op kruissnelheid zitten. Tegen 2024 wil ze 4.000 hectare nieuw bos in Vlaanderen.

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE

Al 48 
nieuwe bossen 
in Antwerpen.

Wilt u ook uw 
boompje bijdragen? 

Dat kan. 
Surf naar plantjeeigenbos.be.
Daar komt u te weten hoe u 

kan helpen om Vlaanderen te 
bebossen.

“De beperkte zichtbaarheid zorgt voor gevaarlijke situaties”, zegt 
raadslid Oliver Vertruyen.

Al tien jaar lang wordt er gezocht naar een alternatief voor het 
zwembad in Pulderbos, maar het dossier zit nu geblokkeerd.

Conny Van den Heuvel
Ondervoorzitter

www.n-va.be/zandhoven
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